

petmagiq

VITALITY FORMULA

WWW.PETMAGIQ.COM

HRVATSKI

PET MAGIQ
VITALITY FORMULA

90 veganskih kapsula
400 mg

Hvala vam na odabiru Pet Magiq
Vitality Formule!

Prirodna potpora imunitetu, izdržljivosti i
dugovječnosti vašeg ljubimca.

SASTOJCI

- 50% prah Reishi gljive, micelij i plodno tijelo (Ganoderma Lucidum)
- 50% prah sušenog kordicepsa, micelij i plodno tijelo (Cordyceps Sinensis)

BIOAKTIVNI PROFIL

- Ganoderma Lucidum (reishi)
Reishi je bogat polisaharidima velike molekulske težine (β -1, 3-glukana), polisaharidnim peptidima (peptidoglikan) i triterpenoidima. Dobar izvor vitamina B i ergosterola (provitamin D₂), također sadrži elemente selena (Se), bakar (Cu), cink (Zn) i minerala germanija (Ge) u tragovima.
- Cordyceps Sinensis
Glavni bioaktivni spojevi u kordicepsu su: kordiceptin, ergosterol (provitamin D₂), kordiceptična kiselina (D-manitol), glukozamin, natrij (Na), kalij (K), kalcij (Ca), magnezij (Mg), željezo (Fe) i cink (Zn). Također je bogat bioaktivnim polisaharidima (12 kDa, manozom, ramnozom, arabinozom, ksilozom, glukozom i galaktozom) i aminima (cordymin, CMP iz plodnih tijela i alfa AIB).

KADA UPOTREBLJAVATI PET MAGIQ
VITALITY FORMULU?

- Kada vaš ljubimac treba potaknuti svoj imunitet, prirodni način da ostane zdrav
- Kada vaš ljubimac treba energiju i izdržljivost za ugodan i sretan život
- Kada želite zaštititi svog ljubimca od uzročnika stresa iz okoliša i čimbenika životnog stila

INDIKACIJE

Alergije, artritis, astma, bakterijske infekcije, rak, kemoterapija, kronarne bolesti, dijabetes, depresija, iscrpljenost, umor, problemi s plodnosti, upalna bolest crijeva, gastritis, glaukom, hipotireoza, problemi gornjih dišnih putova, bolest donjeg urinarnog trakta, paraziti, post-operativni opravak, virusne infekcije

KAKO GA UPOTREBLJAVATI

Težina do 1 kg – 1 kapsula dnevno
Težina od 1 do 5 kg – 2 kapsule dnevno
Težina od 5 do 15 kg – 3 kapsule dnevno
Težina od 15 do 50 kg – 4 kapsule dnevno
Težina od 50 do 100 kg – 6 kapsule dnevno

Kod natjecanja i treninga preporučujemo dnevnu dozu $\times 3$.

Za kućne ljubimce koji pate od bolesti ili se oporavljaju, preporučujemo dnevnu dozu $\times 5$.

U slučaju životinja težih od 100 kg, molimo, kontaktirajte nas na: support@petmagiq.com

Preporučuje se uzimanje jednokratno ujutro na usta jer kapsule mogu povećati razinu energije.

MLADUNCI

Mladunci mogu koristiti Pet Magiq Vitality Formulu pod standardnom preporukom doziranja.

KAKO DATI KAPSULU SVOM LJUBIMCU?

Kod malih životinja poput pasa i mačaka, prikritje kapsule u prehranbenim proizvodima kao što su maslac, sir, salama, jetrena pašeta ili komercijalne poslastice.

Prikritje kapsulu malom količinom primamljive hrane koja ne zahtijeva žvakanje. Možete pokušati dati kapsulu izravno u usta. Vaš Vam veterinar može pokazati tehniku ili možete pogledati „how to“ videozapise na Internetu. Nikad ne pokušavajte silom dati kapsulu psu ili mački držeći ih za vrat ili usta.

Kod riba, samo otvorite kapsulu i pospite prah u spremnik za vodu. Kod ptica, otvorite kapsulu i pomiješajte prah s hranom.

MOGU UZIMATI PET MAGIQ VITALITY FORMULU AKO SAM:

Mala životinja poput psa, mačke ili zeca. Ili egzotična životinja, poput vodozemca ili gmaza. Ako sam velika životinja poput konja ili deve, potrebno je poslati e-mail korisničkoj podršci.

SIGURNOST

Pet Magiq Vitality Formula siguran je za uporabu. Nema poznatih mjera predostrožnosti niti kontraindikacija.

ČUVANJE

Kapsule čuvajte na suhom mjestu, na sobnoj temperaturi u originalnoj ambalaži.

ZAJEDNICA

Pridružite se ostalim zdravim i sretnim ljubimcima na našem FB-u i Instagramu @PetMagiq #PetMagiq

Web stranica: www.petmagiq.com
Korisnička podrška: support@petmagiq.com

PET MAGIQ
VITALITY FORMULA

90 veganer Kapseln
400 mg

Wir bedanken uns, dass Sie Pet Magiq Vitality Formula gewählt haben!

Eine natürliche Unterstützung zum Immunsystem, Ausdauer und Langlebigkeit Ihres Haustiers.

ZUTATEN

- 50% Staub von Reishi Pilzen; Mycel und fruchtbarer Körper (Ganoderma Lucidum)
- 50% Staub des getrockneten Cordyceps; Mycel und fruchtbarer Körper (Cordyceps Sinensis)

BIOAKTIVES PROFIL

• Ganoderma Lucidum (Reishi): Reishi ist reich an Polysacharyden von grosser Molekülgröße (β -1, 3-Glukana), polysachariden Peptiden (Peptydoglykan) und Triterpenoiden. Eine gute Quelle von Vitamin B und Ergosterolen (Provitamin D₂), enthält auch Elemente von Selen (Se), Kupfer (Cu), Zink (Zn) und Mineral Germanium (Ge) als Spurenelement.

- Cordyceps Sinensis: Die bioaktiven Hauptverbindungen in Cordyceps sind Cordyceptin, Ergosterol (Provitamin D₂), kordyceptische Säure (D-Mannitol), Glukosamin, Natrium, Kalium (K), Kalzium (Ca), Magnesium (Mg), Eisen und Zink (Zn). Es ist auch reich an bioaktiven Polysacharyden (12 kDa, Manose, Rhamnose, Arabinose, Xylose, Glukose und Galaktose) und Amynen (Cordymyn, CMP aus fruchtbarer Körpern und Alpha AIB).

WANN SOLL MAN PET MAGIQ VITALITY FORMULA BENUTZEN?

- Wenn Ihr Haustier eine Förderung des Immunsystems braucht, um gesund zu bleiben
- Wenn Ihr Haustier Energie und Ausdauer für ein glückliches und gesundes Leben braucht
- Wenn Ihr Haustier Schutz von Stressfaktoren aus der Umwelt und von den Lebensfaktoren braucht

INDIKATIONEN

Allergien, Arthritis, Asthma, bakterielle Infektionen, Krebs, Chemotherapie, koronare Erkrankungen, Diabetes, Depression, Erschöpfung, Müdigkeit, Probleme mit Fruchtbarkeit, Darmentzündungen, Gastritis, Glaukom, Hypothyreose, Probleme mit Atmen, Erkrankung des unteren urinären Traktes, Parasite, postoperative Prozesse, Virusinfektionen

GEBRAUCH

Gewicht bis 1 Kilo – 1 Kapsel täglich
Gewicht von 1 bis 5 Kilo – 2 Kapseln täglich
Gewicht von 5 bis 15 Kilo – 3 Kapseln täglich
Gewicht von 15 bis 50 Kilo – 4 Kapseln täglich
Gewicht von 50 bis 100 Kilo – 6 Kapseln täglich

Bei Wettbewerben und Trainings empfehlen wir tägliche Dosis $\times 3$.

Für die Haustiere, die unter Erkrankungen leiden, oder sich erholen, empfehlen wir tägliche Dosis $\times 5$.

Im Falle dass die Tiere schwerer als 100 Kilo sind, bitte kontaktieren Sie uns an: support@petmagiq.com

Es ist empfohlen, einmal pro Tag morgens eine Kapsel einzunehmen, denn die Kapseln können Energieniveau aufheben.

JUNGTIERE

Jungtiere können Pet Magiq Vitality Formula benutzen, nach der Standardempfehlung des Dosierens.

WIE GIBT MAN DIE KAPSEL?

Im Falle der kleinen Tiere wie Hunde und Katzen, verstecken Sie die Kapsel in Nahrungsmitteln wie Butter, Käse, Salami, Leberpaté oder kommerzielle Süßigkeiten.

Verstecken Sie die Kapsel in eine kleine Menge eines verlockenden Nahrungsmittels, so dass es kein Kauen verlangt. Sie können auch versuchen, die Kapsel direkt in den Mund zu geben. Ihr Tierarzt kann Ihnen die Technik zeigen, oder Sie können ein „how-to“ Video im Internet sehen. Versuchen Sie nie, die Kapsel mit Zwang einzugeben.

Wenn Sie Fische haben, öffnen Sie die Kapsel und geben Sie den Staub einfach in den Wasserspeicher ein. Wenn Sie Vögel haben, öffnen Sie die Kapsel und mischen Sie den Staub in die Nahrung ein.

ICH KANN PET MAGIQ VITALITY FORMULA NEHMEN, WENN ICH:

Ein kleines Tier wie Hund, Katze oder Kaninchen bin, wie auch exotisches Tier wie Amphibie oder Reptil. Wenn ich ein grosses Tier wie Pferd oder Kamille bin, dann soll man Kundenservice emailen.

SICHERHEIT

Pet Magiq Vitality Formula ist gebrauchssicher. Es gibt keine bekannte Vorsichtsmaßnahmen oder Kontraindikationen.

AUFBEWAHRUNG

Kapseln kühl und trocken aufbewahren, in der Originalverpackung.

GEMEINSCHAFT

Seien Sie Mitglied von unserer Gruppe von gesunden und glücklichen Haustieren an unserer Facebook und Instagram Seite @PetMagiq #PetMagiq

Webseite: www.petmagiq.com
Kundenservice: support@petmagiq.com

PET MAGIQ
VITALITY FORMULA

90 vegan capsules
400 mg

Thank you for choosing Pet Magiq Vitality Formula!

Natural support for your pet's immunity, stamina and longevity.

INGREDIENTS

• 50% Reishi powder; mycelium and fruiting body (Ganoderma Lucidum)

• 50% dry Cordyceps powder; mycelium and fruiting body (Cordyceps Sinensis)

BIOACTIVE PROFILE

• Ganoderma Lucidum (Reishi): Reishi is rich in high molecular weight polysaccharides (β -1,3-glucans), polysaccharide peptides (peptidoglycan), and triterpenoids. A good source of B vitamins and ergosterol (provitamin D₂), it also contains the elements selenium (Se), copper (Cu), zinc (Zn), and trace mineral germanium (Ge).

• Cordyceps Sinensis: The main bioactive compounds in cordyceps are cordycepin, ergosterol (provitamin D₂), cordycepic acid (D-Mannitol), glucosamine, sodium (Na), potassium (K), calcium (Ca), magnesium (Mg), iron and zinc (Zn). It is also rich in bioactive polysaccharides (12kDa; glucose and galactose) and amines (cordymyn, CMP from fruiting bodies and alpha AIB).

WHEN TO USE PET MAGIQ VITALITY FORMULA?

- When your pet needs to boost his immune capacity, the natural way to stay healthy
- When your pet needs energy and stamina for an enjoyable and happy life
- When you want to protect your pet from environmental stressors and lifestyle factors

INDICATIONS

Allergies, Arthritis, Asthma, Bacterial infections, Cancer, Chemotherapy, Coronary diseases, Diabetes, Depression, Exhaustion, Fatigue, Fertility problems, Inflammatory bowel disease, Gastritis, Glaucoma, Hypothyroidism, Upper respiratory issues, Lower urinary tract disease, Parasites, Post-operative recoveries, Virus infections

HOW TO USE

Up to 1 kg – 1 capsule daily
1 to 5 kg – 2 capsules daily
5 to 15 kg – 3 capsules daily
15 to 50 kg – 4 capsules daily
50 to 100 kg – 6 capsules daily

For competitions and trainings, we recommend the daily dosage $\times 3$.

For pets suffering from illness, or recovery, we recommend the daily dosage $\times 5$.

For animals over 100 kg, please contact us at: support@petmagiq.com

Recommended oral intake is one-time in the morning since the capsules can boost energy levels.

BABY PETS

Baby pets can use Pet Magiq Vitality Formula under the standard dosage recommendation.

HOW TO GIVE YOUR PET A CAPSULE?

For small animals such as dogs and cats disguise capsules in foodstuffs such as butter, cheese, salami, liver pate or commercial treats.

Camouflage the capsule in a small amount of tempting food so it does not require chewing. You can try to give the capsule directly in the mouth. Your veterinarian can demonstrate the technique, or you can view "how to" videos on the internet. Never try to administer a capsule forcefully to a dog or cat holding their mouth or neck.

For fishes just open the capsule and sprinkle the powder in the water tank. For birds, open the capsule and mix the powder with food.

I CAN TAKE PET MAGIQ VITALITY FORMULA IF I AM A:

Small animal like a dog, cat or rabbit. Or an exotic animal such as an amphibian or reptile. If I am large animal such as a horse or a camel please email customer support.

SAFETY

Pet Magiq Vitality Formula is safe for use. There are no known precautions or contraindications.

STORING

Keep your capsules in a dry place at room temperature in the original packaging.

COMMUNITY

Join our healthy & happy pets at our FB & Instagram @PetMagiq #PetMagiq

Online HQ: www.petmagiq.com
Customer support: support@petmagiq.com